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spravodaj

V sobotu 29.10.2022 sa na Slovensku konajú spoločné voľby do orgánov obcí a voľby do orgánov 
samosprávych  krajov. Pre voliča to znamená, že sa vo volebnej miestnosti bude dvakrát  registrovať, dostane 
dve obálky a dva hlasovacie lístky. V Sološnici budeme voliť  jedného  starostu, deväť poslancov  do obecného 
zastupiteľstva, jedného župana a jedného poslanca do zastupteľstva Bratislavského samosprávneho kraja. 
Voliť môžeme len v mieste trvalého pobytu.  Zoznam kandidátov  na starostu obce a poslancov  obecného  
zastupiteľstva a ich príspevky   vám  prinášame v tomto čísle predvolebného  Sološnického  spravodaja.  

exteriérová učebňa v základnej škole 
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Vážení občania,  

volebné obdobie 2018-2022 sa pomaly blíži ku koncu. Súčasné vedenie obce čaká už len posledné 
zasadnutie obecného zastupiteľstva.  Išlo o veľmi špecifické obdobie, poznačené  obmedzeniami,  COVID-
om, zatváraním všetkého možného i nemožného, že si naň budeme  ešte dlho spomínať.  Chcem aj touto 
cestou poďakovať poslancom, členom komisií, zamestnancom obce,  združeniam, dobrovoľníkom, vedeniu 
školy, škôlky, vedeniu Reedukačného centra,  živnostíkom, podnikateľom, ale aj všetkým občanom za 
pomoc a podporu počas  tohto štvorročného obdobia.  Napriek už spomínaným opatreniam  prijatými v 
rokoch 2020 a 2021, keď sa život na pár mesiacov takmer úplne zastavil, sme sa v Sološnici dokázali 
posunúť o krok vpred.  Aj v našej dedine bolo vidno, ako  na nás  vplývajú obmedzenia, ako sa dotýkajú  
nášho  života, ako sme ich rozdielne vnímali a aj akceptovali. Aj rozhodnutia, ktoré sa prijímajú na 
zasadnutiach obecného zastupiteľstva, sú pre nás  všetkých dôležité.  Preto je potrebné si vopred 
rozmyslieť, komu vo voľbách dáme hlas.  Aby ste sa s kandidátmi  nezoznamovali až vo volebnej 
miestnosti, prinášame  vám ich  zoznam a  postupne sa vám predstavia v abecednom poradí tak, ako budú 
uvedení na hlasovacom lístku .   Nech sa nám tu  všetkým žije dobre aj v nasledujúcich rokoch. 

                                                            Anna Čermáková 

Termín konania volieb do orgánov samosprávy obcí a do orgánov samosprávnych krajov je 

29.10.2022 (sobota)  od 7:00 hod. do 20:00 hod. 

V Sološnici je jeden volebný obvod a volebná miestnosť je v kultúrnom dome. Ak sa nemôžete zo  závažných dôvodov 
zúčastniť volieb vo volebnej miestnosti, požiadajte komisiu o voľbu do prenosnej urny.  Volič, ktorý nemôže sám upraviť 
volebný lístok je oprávnený vziať si so sebou do priestoru na úpravu hlasovacích lístkov inú osobu, nie však člena volebnej 
komisie. Ak potrebujete okuliare, zoberte si ich . 

Zoznam zaregistrovaných kandidátov pre voľby starostu obce Sološnica:  

1. Anna Čermáková,  49.r., starostka, nezávislá kandidátka  

Zoznam zaregistrovaných kandidátov pre voľby  poslancov OZ obce Sološnica:  

1. Lukáš Blažíček, Ing., 36 rokov, technik CIP, nezávislý kandidát 
2. Peter Holič, Ing., 38 rokov, vedúci stavebnej činnosti, Ods- občianski demokrati Slovenska 
3. Júlia Jánošíková, Mgr., 44 rokov, učiteľka gymnázia, nezávislá kandidátka 
4. Adrian Kovár, 47 rokov, auditor, nezávislý kandidát 
5. Róbert Kuklovský, Ing., 55 rokov, lesný inžinier, nezávislý kandidát 
6. Martin Nikodém, 36 rokov, manažér stavieb, Ods- občianski demokrati Slovenska 
7. Kamil Polák, 38 rokov,  projektový manažér, nezávislý kandidát 
8. Dominik Ralbovský,  Mgr., 30 rokov,  hasič, nezávislý kandidát 
9. Ján Ralbovský, Ing., 33 rokov, hasič, nezávislý kandidát 
10. Peter Stanovský, Ing.,  37 rokov, IT konzultant, nezávislý kandidát 
11. Stanislav Stanovský, Ing., 34 rokov, odborný inšpektor, nezávislý kandidát 
12.František Šidlík, 42 rokov, vodič, Hlas -sociálna demokracia, Slovenská národná strana,  
      Smer- sociálna  demokracia   
13.Mária Štokingerová, 52 rokov, živnostníčka, Hlas -sociálna demokracia, Slovenská národná strana,      
      Smer-  sociálna  demokracia 
14. Magdaléna Vláčilíková, JUDr., 42 rokov, právnička, nezávislá kandidátka
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1. Lukáš Blažíček, Ing.,  
    36 rokov, technik CIP,   
   nezávislý kandidát  

              

    Vážený spoluobčania, 
volám sa Lukáš BlažÍček a v 
Sološnici žijem už 36 rokov.  
Vyštudoval som STU v Trnave a 
Bratislave so zameraním na 
aplikovanú  automatizáciu v 
p r i e m y s l e a s o f t w a r o v é 
inžinierstvo. Posledných 12 
rokov pracujem ako” Paint 
maintenance CIP” , čo v 
slovenskom preklade môžeme 
nazvať “technik pre neustále 
zlepšovanie lakovne” a zároveň 
som robil aj lídra pre tím 
údržby elektrikárov.  

V minulosti som založil 
stránky www.solosnica.sk a 
www.solonica.eu,  aby boli ako 
tak občania informovaní o 
našej obci aj, keď to na začiatku 
nebolo ľahké. 

V prípade , že by som bol 
Vašou dôverou zvolený za 
p o s l a n c a , b y s o m c h c e l 
n a v r h n ú ť a s n a ž i ť s a o 
dobudovanie kanalizácie po 
celej obci, lebo každým dňom 
sa ceny zvyšujú,  a to čo sa dalo 
pred 13 rokmi urobiť za koruny 
bohužiaľ dnes už stojí  to isté,  
ale v EUR ách.  

O vašu dôveru a podporu  sa 
uchádzam spolu s ľuďmi, 
ktorým verím, že dokážeme 
niečo zmeniť, nakoľko viem z 
minulosti poslanca, že ako 
jedinec  je urobiť zmeny veľmi 
ťažké. 

S pozdravom  
Ing. Lukáš Blažíček

1. Anna Čermáková,  
   49 rokov,  
   nezávislá kandidátka na    
   starostku obce  

Milí Sološničania,  
už po tretíkrát sa uchádzam o 

vašu podporu v komunálnych 
v o ľ b á c h . M o žn o s t e u ž 
z a c h y t i l i , ž e t e n t o r a z 
kandidujem na post starostu 
sama. Nie, nefandím si, že je to 
preto, že sú všetci s mojou 
prácou spokojní. Keď sa spätne 
dívam na niektoré rozhodnutia, 
vidím aj nedokonalosti. Ale 
vďaka Bohu za ne a za možnosť 
zlepšovať sa. A rovnako vďaka 

za všetko, čo sa podarilo. 
Vybudovali sme ďalšiu etapu 
kanalizácie a v rámci projektu 
podporeného Envirofondom, 
sme do každej domácnosti 
zakúpili kompostér. Obec bola 
úspešná aj v projekte Zelené 
obce Slovenska, vďaka ktorému 
vysadíme 73 stromov.  Podporu 
sme získali aj na poskytovanie 
d o m á c e j o p a t r o v a t e ľ s k e j 
služby. V škole vznikli odborné 
učebne a opravujeme jej 
strechu. V škôlke vzniká 
EKOučebňa, na ihrisku pribudli 
nové stroje na cvičenie, v KD je 
nová kuchyňa. Vytvorili sme 
z o z n a m p a m ä t i h o d n o s t í , 
budujeme parkovisko pr i 
ihrisku, vymeníme drevenú 
lávku. Toto všetko je iba časť 
náplne moje práce, v ktorej 
budem prirodzene pokračovať – 
v podpore vzdelávania, športu, 
budovaní kanalizácie, oprave 
miestnych komunikácií či 
podpore kultúry.  V čase 
uzávierky  tohto spravodaja sa 
pripravuje na podpis zmluva na 
výstavbu novej hasičskej 
zbrojnice , rozbehnuté je 

ú z e m n é k o n a n i e p r e 
k a n a l i z á c i u a m i e s t n u 
komunikáciu na starej ceste, 
aktualizujeme projekt na 
kanalizáciu v poslednej ulici 
pod Roštúnom a pokračovať 
b u d e m e  Z á h u m n í m ,  
rozpracovaný je projekt na 
cyklotrasu  do Plaveckého 
Podhradia. Čaká nás aj splnenie 
z á k o n n e j p o v i n n o s t i – 
zavedenie označenia ulíc, či 
príprava projektu na rozšírenie 
cintorína.  Opravy sú už 
potrebné aj v KD,  v knižnici, v 
zdravotnom stredisku a na 
zastávke. Bohužiaľ, dnes nikto 
nevie, ako sa bude vyvíjať 
situácia s cenami plynu a 
elektriny, čo výrazne ovplyvní 
nielen rozpočet obce, ale 
rozpočty všetkých domácností 
a firiem. Verím však, že spolu s 
poslancami budeme spoločne 
hľadať tie najlepšie riešenia a 
príjmať správne rozhodnutia, 
ktoré prispejú k tomu, aby 
ostala Sološnica zaujímavým a 
dobrým miestom pre život. .    

 Anna Čermáková 

http://www.solosnica.sk
http://www.solonica.eu
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2. Peter Holič, Ing., 38 rokov,  
    vedúci stavebnej činnosti,   
    kandidát za Ods- občianski   
   demokrati Slovenska 

Vážení Sološničania.  

Utieklo to ako voda v potoku, a 
už sa blíži koniec volebného 
obdobia poslancov obecného 
zastupiteľstva. Bolo to moje prvé 
volebné obdobie a musím 
povedať, že ako tím poslancov, 
ktorí sme boli zvolení, sme 
vytvorili spektrum skúseností a 
schopností, ktoré boli prínosom 
pre obec pri riešení všeobecne 
záväzných nariadení, pri tvorbe 
rozpočtov a pri všetkých bodoch 
p r o g r a m u n a k a ž d o m 
zastupiteľstve.  

Ďakujem Vám za podporu pri 
minulých voľbách, a budem 
vďačný za každý jeden hlas v 
tých nasledujúcich.  

J e t r e b a p o k r a čo v a ť v o 
všetkých správnych smeroch, 
ktorými sme sa vydali, byt 
cieľavedomí a pokorní.  

Niektoré projekty a vízie sú 
behom na dlhé trate, a preto 
musíme byť  vytrvalí, aby sa 
dostavili výsledky.  

Prajem nám milí spoluobčania 
p r o s p e r u j ú c u S o l ošn i c u s 
dobrým vedením a sľubnou 
budúcnosťou..  

      

3. Júlia Jánošíková, Mgr.,    
   44 rokov, 
   učiteľka gymnázia,    
   nezávislá kandidátka  

Volám sa Júlia Jánošíková a 
vyštudovala som vedecký smer 
fyzika životného prostredia. Už 
viac ako 12 rokov žijem v 
Sološnici, no celý môj život sa 
spája s touto obcou. Od 
malička som sem chodila na 
víkendy či prázdniny. Dnes tu 
plnohodnotne žijem s mojou 

rodinou, stretávam sa s vami 
na rôznych obecných akciách, 
a l e a j p r i b r i g á d a c h č i 
stretnutiach iba tak. Vždy ma 
zaujímalo, čo sa v obci deje a 
ako jej môžem pomôcť, ale nie 
len obci. Snažím sa pomôcť aj 
konkrétnym ľuďom ak je to v 
mojich silách. 

To, čo ma zaujíma a v čom 
môžem byť prospešná pre obec 
a jej obyvateľov, je najmä 
oblasť životného prostredia. 
Životným prostredím a jeho 
ochranou sa zapodievam od 
kedy si pamätám. Preto aj moje 

štúdium bolo vždy zamerané 
na oblasti spojené so životným 
prostredím.  

Pracujem ako učiteľka na 

Gymnáziu v  Malackách. Aj 
v  tejto inštitúcii mám na 
s t a r o s ť o b l a s t i 
environmentálnej výchovy. 
T á t o m o j a p r i o r i t a m a 
nasleduje počas celého môjho 

života. Životné prostredie, 
v ktorom žijeme, je dôležité 

nie len pre nás v  súčasnosti, 
ale musíme ho chrániť najmä 
pre naše deti a ich potomstvo. 

Budem šťastná, ak sa moje 
vnúčatá dožijú aspoň takej 
krásnej prírody, akú tu vidíme 
my (aj keď už s veľ kými 
zásahmi človeka). Chcem, aby 
sa do našej prírody, ktorú 
máme okolo našej dediny, 
mohli vrátiť naše vnúčatá, ale 
aj my za 10 rokov. Aby sme 
nenašli iba smetiská alebo 
lomy. A aby sme mali kam ísť 
na „naše“ dubáky, či kozáky, 
aby bolo kde sa pokochať 
prírodou a prejsť sa k obrázku. 

Nie je to jednoduchá 
„misia“. Verím, že spolu to 
zvládneme a  naše životné 
prostredie, naše Karpaty,sa   
nám odvďačia mnohými dušu 
osviežujúcimi výhľadmi.
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4. Adrian  Kovár,   
    47 rokov, auditor,  
    nezávislý kandidát  

Milí Sološničania! 
Dovoľte aby som sa vám 

predstavil. Volám sa  Adrian 
Kovár,  mám 47 rokov a 

rozhodol som sa kandidovať 
ako nezávislý kandidát za 
p o s l a n c a o b e c n é h o 
zastupiteľstva v Sološnici v 
nadchádzajúcich voľbách. Už 
viac ako 18 rokov bývam v 
našej dedinke a s manželkou 
v y c h o v á v a m e t r i d e t i .  
Pracujem v automobilke v 
Bratislave ako kontrolór kvality  
už 27 rokov.  

Naša obec sa neustále rozvíja. 
Aktívne som sa podieľal na 
realizácii niektorých menších 
projektov či bol účastný na 
mnohých brigádach. Spolu s 
niektorými kolegami  a v 
spolupráci s obcou sa nám 
podarilo u zamestnávateľa 
získať financie na projekt 
"Rozhýb kosti!", vďaka ktorému 
máme na ihrisku fitnes stroje.  

A k t í v n e s a v e n u j e m 
o c h o t n í c k e m u d i v a d l u v 
Sološnici aj v súbore Falangír a 
podieľam sa na organizovaní 
Festivalu na 4 sudoch. Veľa 
projektov sa v obci podarilo 
d o k o n č i ť , v e ľ a j e 
rozpracovaných, no  je veľa 
vecí, ktoré  trápia našu obec a 
jej občanov. Kanalizácia, 
oprava c iest , chodníkov, 
rozšírenie cintorína a mnoho 
ďalšieho.  Ako sa hovorí: 
„pripraveným šťastie praje“, ja 
som pripravený  pomôcť v 
realizácii nových projektov. 
Ve r í m ,  ž e s a n á m t o 
spoločným úsilím podarí a 
Sološnica bude stále lepším 
miestom pre život.    

Adrian Kovár  

5. Róbert Kuklovský, Ing.,     
   55 rokov, lesný inžinier,    
   nezávislý kandidát 

Vážení spoluobčania, 
volám sa Róbert Kuklovský a 

kandidujem do obecného 
zastupiteľstva v Sološnici ako 
nezávislý kandidát. Ako lesný 
i n ž i n i e r s o m p o s t u p n e 
pracoval na všetkých stupňoch 
riadenia lesného podniku, od 
lesnej správy, cez lesný závod 

až po podnikové riaditeľstvo    
v Bratislave. Z 32 ročnej praxe 
som 22 rokov pracoval na 
ekonomickom úseku. Znalosti 
a skúsenosti zo zostavovania 
h o s p o d á r s k e h o p l á n u , 
účtovníctva, miezd, kalkulácie 
nákladov a rozpočtu využívam 
8 rokov ako člen ekonomickej 
komisie v obci a v poslednom 
volebnom období a j ako 
p o s l a n e c o b e c n é h o 
zastupiteľstva v Sološnici. V 
súčasnosti pracujem  ako 
správca projektov a drobných 
v o d nýc h t o k o v. M á m n a 
starosti prípravu projektovej 
dokumentácie , real izáciu 
výstavby a zabezpečenie 
f i n a n c o v a n i a s t a v i e b z 
podnikových investičných 
f o n d o v a z p r o g r a m o v 
európskej únie. Skúsenosti z 
o d b o r n e j p r a x e i p r á c e 
poslanca chcem v yuž iť v 
nadchádzajúcom volebnom 
období pri práci pre obec.  

Pochádzam z Malaciek a v 
Sološnici bývam 25 rokov. 
Domov je miesto, od ktorého 
záleží kvalita rodinného života, 
psychická pohoda, regenerácia 
síl aj osobný pocit prijatia a 
š ťa s t i a . P r i s c h v a ľo v a n í 
projektov je nutné zamerať sa 
okrem ekonomických kritérií aj 
na ochranu zelene, vodných 
zdrojov, ovzdušia v rámci obce. 
Výnimočnosť prírody, ktorá 
obkolesuje obec, priťahuje 
turistov zo širokého okolia. 
Našou povinnosťou je udržať 
z d r a v é a č i s t é ž i v o t n é 
prostredie pre ďalšie pokolenia. 
Nasledujúce volebné obdobie 
prináša veľa výziev, mojou 
prioritou je pokračovanie 
b u d o v a n i a k a n a l i z á c i e , 
požiarnej zbrojnice, podpora 
výstavby v obci, rozšírenie 
cintorína, ochrana prírody a 
v y b u d o v a n i e d e n n é h o 
s t a c i o n á r a p r e s t a r š í c h 
občanov.



-   -6

6. Martin Nikodém, 36 rokov, 
manažér stavieb,   
kandidát za Ods- občianski 
demokrati Slovenska 

Vážení spoluobčania,  

moje meno je Martin Nikodém, 
mám 36 rokov a v obci Sološnica 
ž i j e m o d ú t l e h o d e t s t v a .  
Hodlám v tom pokračovať aj 
naďalej, už však so svojou 
rodinou. Mám dve deti a preto 
chcem urobiť všetko, čo bude v 
mojich silách a kompetenciách, 
aby sa tu aj im žilo dobre a 
chceli to isté čo ja, ostať tu 
spokojne a s radosťou do konca 
života.  

V tohtoročných komunálnych 
voľbách sa uchádzam o post 
p o s l a n c a d o o b e c n é h o 
Zastupiteľstva v Sološnici. 

Chcem pre Sološnicu len to 
najlepšie. Naša obec je široko 

ďaleko tou najkrajšou dedinkou, 
akú poznám. Prekvapilo ma však 
zistenie, ko ľ ko rodákov a 
kamarátov muselo opustiť našu 
obec , pretože nemal i inú 
možnosť. To bol jeden z dôvodov 
p r e č o s o m s a r o z h o d o l 
kandidovať. Mám 15 ročnú prax 
v oblasti manažerstva, s prácou s  
ľuďmi a preto verím, že môžem 
byť pre našu obec prínosom. 
Som za zdravý sedliacky život, 
zároveň sa však prikláňam k 
inováciam, zveľaďovaniu a k 
samotnému rozvoju obce. 

 Samozrejme, ku všetkému 
treba pristupovať citlivo a s 
láskou k prostrediu. 

Martin Nikodém 

7. Kamil Polák, 38 rokov,     
    projektový manažér,   
    nezávislý kandiát  

Milí spoluobčania ! 

Moje meno je Kamil Polák, od 
n a r o d e n i a ž i j e m v o b c i 
Sološnica. Mám 38 rokov a 
rozhodol som sa kandidovať 
ako nezávislý kandidát za 
p o s l a n c a d o o b e c n é h o 
zastupiteľstva obce Sološnica. 

Som konateľ a spoluvlastník 
f i r m y, k t o r á s a z a o b e r á 
priemyselnou automatizáciou  
a r o b o t i z á c i o u . M o j o u 
p r a c o v n o u n á p l ň o u j e 
spracovať zadanie projektu, 
navrhnúť riešenie, vytvoriť 
cenovú ponuku a následne 
projekt uskutočniť. 

Ako poslanec by som chcel 
p r i s p i e ť p r i r i e š e n í 
dlhotrvajúceho  

problému neodkanalizovanou 
časťou obce Potoky, Záhumnie 
horné aj dolné a  Stará cesta. 
Ďalej by som chcel doriešiť 
dôstojnú cestnú komunikáciu s 
osvetlením aj pre naš ich 
dlhoročných spoluobčanov na 
Starej ceste. 

N e c h c e m n i k o m u n i č 
sľubovať lebo sľúbeného bolo 
už veľa, ale budem konať s 
n a j l e p š í m v e d o m í m a 
svedomím v prospech našej 
krásnej dedinky . 

Za každý Váš hlas a za čas, 
ktorý strávite prečítaním tohto 
listu vopred veľmi pekne 
ďakujem .  

S pozdravom Kamil Polák . 
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8. Dominik Ralbovský, Mgr.,  
   30 rokov,  hasič,  
   nezávislý kandidát  

Vážení občania Sološnice, 

volám sa Dominik Ralbovský 
a opätovne kandidujem na post 
p o s l a n c a o b e c n é h o 
zastupiteľstva obce Sološnica, 
ako nezávislý kandidát.  

Mám 30 rokov, som ženatý a s 
m a n že l k o u m á m e j e d n u 
dcérku. Pracujem ako hasič na 
Hasičskom a záchrannom 
útvare hlavného mesta SR 
B r a t i s l a v y a v y k o n á v a m 
funkciu Veliteľa zmeny. Som 
absolventom vysokoškolského 
štúdia na Akadémii Policajného 
zboru v Bratislave, v odbore 
Bezpečnostno-právne služby 
vo verejnej správe. V rovnakom 

o d b o r e m o m e n t á l n e 
absolvujem Rigorózne konanie.  

P o s l a n c o m o b e c n é h o 
zastupiteľstva som už osem 
rokov a v poslednom roku som 
vykonával funkciu Zástupcu 
Starostky obce. Za ten čas sa 
nám spoločne podarilo vyriešiť 
veľa problémov, avšak mnoho 
ich stále pretrváva a nové budú 
pribúdať.  

Preto dúfam, že aj naďalej 
budem môcť byť nápomocný 
pri ich riešení, aby sa nám v 
Sološnici spoločne dobre žilo.

9. Ján Ralbovský, Ing.,  
   33  rokov, hasič, 
   nezávislý kandidát 

Milí Sološničania!  

Moje meno je Ján Ralbovský, 
kandidujem za poslanca do 
obecného zastupiteľstva ako 
nezávislý kandidát. Mám 33 
rokov, absolvoval som SPŠ 
e l e k t r o t e c h n i c k ú a 
vysokoškolské štúdium som 
u k o n č i l n a F a k u l t e 
bezpečnostného inžinierstva 
Žilinskej univerzity v odbore 
záchranné služby. Pracujem na 
Hasičskom a záchrannom 
útvare hl. mesta SR Bratislavy 
ako veliteľ čaty. 

 Tak ako v práci čelíme 
mnohým výzvam, tak aj obec 
pre svoj rozvoj potrebuje 
zdolať určité výzvy. V našej 
o b c i j e i c h v i a c e r o , t i e 

zlož i tejš ie ako napríklad 
dobudovanie kanal izácie, 
opravy ciest či vytváranie 
podmienok pre prirodzený 
stavebný rozvoj obce, ktoré sú 
však z časového i finančného 
hľadiska náročnejšie. Rovnako 
tak tie jednoduchšie, ktoré však 
n e m a l o u m i e r o u d o k ážu 
skvalitniť život v obci. 

 Nakoľko sa aktívne zapájam 
d o d i a n i a v o b c i a j 
prostredníctvom niektorých 
organizácií, a jej vývoj mi nie je 
ľahostajný, verím preto, že ako 
p o s l a n e c o b e c n é h o 
zastupiteľstva môžem byť pre 
obec prínosom a podarí sa 
n á m , a b y o b e c ď a l e j 
napredovala a obyvatelia sa v 
nej cítili dobre.
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10. Peter Stanovský, Ing.,     
      37 rokov, IT konzultant,     
      nezávislý kandidát 

Vážení spoluobčania, 

moje meno je Peter Stanovský, 
promoval som v roku 2009 na 
Fakulte informačních technologií 
v Brne so zameraním na umelú 
inteligenciu. Pred 4 rokmi som po 
rokoch pendlovania medzi Prahou 
a Sološnicou opustil pozíciu 

vedúceho programátorského tímu 
u českého operátora a začal sa 
živiť ako IT konzultant na voľnej 
nohe.  

Väčšina z nás by sa istotne 
dokázala zhodnúť na tom, ako by v 
Sološnici chcela žiť v 21. storočí. O 
tom, čo k tomu určite patrí sa 
môžete dočítať každé štyri roky. 
Otázkou ostáva, či sa nám (po)darí 
k t ým t o v í z i á m s k u t o čn e 
smerovať. 

Do akejkoľvek práce (okrem tej 
neviem sľúbiť nič) sa snažím 
vniesť nasledovné princípy: 

1. Jednoznačne stanovené ciele a 
termíny ich splnenia. 

2. Prioritizácia. 

3. Systematickosť a neustále 
d r o b n é k r o k y s m e r o m k 
stanoveným cieľom.  

4. P r e f e r o v a n i e r i e š e n í s 
najlepším pomerom cena / výkon. 

5. Jasne stanovené pravidlá hry 
pre všetkých a ich nekompromisné 
dodržiavanie. Prižmurovanie očí 

sa v budúcnosti vždy po zásluhe 
vypomstí. 

6. T r a n s p a r e n t n o s ť , j a s n á 
komunikácia, spätná väzba. Každý 
potrebuje vedieť, kam a prečo 
smerujeme (ideálne kedy tam 
budeme) a mať možnosť vyjadriť 
nespokojnosť s kurzom – sme na 
jednej lodi.  

7. Čísla, čísla, čísla. Ku každej 
záležitosti pristupujem racionálne 
a nenechávam sa strhnúť väčšinou 
či umlčať najväčším krikľúňom v 
skupine. Ak som o niečom 
vnútorne presvedčený a čísla 
hovoria jasne, nepatrím práve 
medzi ústupčivé typy. 

Komukoľvek sa rozhodnete 
prejaviť vo voľbách svoju dôveru a 
podporu – vyberajte prosím takých 
ľudí, o ktorých hodnotovom 
rebríčku a morálnom kompase 
nemáte pochýb. Verím, že iba takí 
ľudia dokážu zanechať odkaz, s 
k t o rým b u d ú v b u d ú c n o s t i 
spokojní aj tí, ktorí sú nám 
najcennejší - naše deti.

11. Stanislav Stanovský, Ing. , 
      34 rokov, odborný inšpektor,     
      nezávislý kandidát 

Vážení spoluobčania, 
moje meno je Stanislav Stanovský 
a v nadchádzajúcich komunálnych 
voľbách budem kandidovať na 
p o s t p o s l a n c a o b e c n é h o 
zastupiteľstva ako nezávislý 
kandidát. V roku 2013 som 
dokončil štúdium na Komenského 
univerzite v Bratislave ako učiteľ 
predmetov história a občianska 
výuka. Moje pracovné skúsenosti, 
ktoré som nadobudol ešte počas 
štúdia ma však priviedli do oblasti 
obchodu a predaja. Po niekoľkých 

rokoch a nadobudnutí znalostí z 
tohto sektora som dostal ponuku 
p r e j s ť n a „ d r u h ú s t r a n u 
barikády“ a prijal som pozíciu 
manager nákupu v slovenskej 
spoločnosti. Tieto pozície ma 
obohatili množstvom zručností 
a k o v t e c h n i c k ý c h t a k a j 
socioekonomických smeroch. No 
ako sa čas mení a cesty smerujú na 
rôzne miesta tak som sa dostal k 
môjmu dnešnému zamestnaniu a 
tak povediac splnenému snu - 
práce u Hasičského a záchranného 
z b o r u , k d e z a s t á v a m p o s t 
odborného inšpektora. Bol by som 
vďačný, ak by ste mi Vy, občania 
Sološnice prejavili vo voľbách 
dôveru svojím hlasom, aby som 
mohol plne zužitkovať všetky 
nadobudnuté skúsenosti a znalosti 
pri rozvoji našej krásnej dedinky. 
Mojím snom je žiť v modernej a 
prosperujúcej obci so zachovaním 
všetkých tradícií a zvyklostí, ktoré 
robia našu Sološnicu práve 
Sološnicou. Aby nás moderný svet 
nepohltil, nezobral nám našu 
identitu a už vôbec neurobil z 
našej obce len ďalší šedý kút, kam 
budú ľudia chodiť len prespávať, 
nie žiť. Bol by som vďačný, ak by sa 

nám podarilo zachovať čaro 
kultúry obce, fungujúcej a žijúcej 
k o m u n i t y o b č a n o v . T é m , 
problémov ale aj otázok na 
riešenie je nepreberné množstvo. 
Počnúc odkanalizovaním obce, 
tvorbou nových stavebných 
pozemkov, opravou cestných 
komunikácií a ve ľa ďalš ích. 
Zastávam názor, že všetky tieto 
témy potrebujú systematické, 
kontinuálne, no hlavne na cieľ sa 
zameriavajúce riešenia. Silno 
rezonujúce otázky sa nedajú 
zodpovedať len tu a teraz. Je 
p o t r e b n é n a n i c h p r a c o v a ť 
neustále s prihliadnutím na 
dodržiavanie všetkých pravidiel, 
ktoré majú platiť pre 
všetkých, bez výnimky a stále. 

Komukoľvek prejavíte vo voľbách 
svoju dôveru a podporu - vyberajte 
prosím takých ľudí, o ktorých 
hodnotovom rebríčku a morálnom 
kompase nemáte pochýb. Verím, 
že iba takí ľudia dokážu zanechať 
odkaz,s ktorým budú v budúcnosti 
spokojní aj tí, ktorí sú nám 
najcennejší - naše deti.
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12. František Šidlík  
      42 rokov, vodič  
      kandidát  za Hlas -sociálna demokracia,            
      Slovenský národná strana, 
      Smer- sociálna  demokracia  

13.Mária Štokingerová, 
    52 rokov, živnostníčka,  
    kandidátka  za Hlas -sociálna demokracia,  
    Slovenská národná strana,  
    Smer- sociálna  demokracia 

14. Magdaléna Vláčilíková, 
JUDr., 42 rokov, právnička, 
nezávislá kandidátka 

Milí priatelia, susedia, vážení 
s p o l u o b y v a t e l i a o b c e 
Sološnica. 

     Moje meno je Magdaléna 
Vláčilíková, mám 42 rokov a 
kandidujem ako nezávislá 
k a n d i d á t k a z a p o s l a n c a 
obecného zastupite ľstva . 
Pracujem ako právnik na 
m i n i s t e r s t v e . R i e š i m 
komplexnú agendu týkajúcu 
nehnuteľností či katastrálnych 
v e c í a a g e n d u č i n n o s t í 
akciových spoločností. Celý 
život od narodenia až po 
súčasnosť, okrem pár rokov 
života v zahraničí, som prežila 
v m o j e j r o d n e j d e d i n e 
Sološnici, kde som si založila 
rodinu a odkiaľ denne cestujem 
do práce. Tým že môj dom nie 
je pre mňa len nehnuteľnosťou, 

ale aj domovom, a tým, že tu 
vyrastajú aj moje deti, je mojou 
povinnosťou a záujmom rozvoj 
našej krásnej dedinky.Veľmi 
málo ľudí si uvedomuje potreby 
a hlavne problémy samosprávy, 
ktoré musí obec neustále riešiť. 
Nejde len o bežnú agendu, ale v 
p o s l e d n e j d o b e a j o 
nepredvídateľné okolnosti 
vyplývajúce z diania vo svete, 
na ktoré musí obec urýchlene 
reagovať, a v nasledujúcom 
období to bude obzvlášť 
nepredvídateľné obdobie. Ako 
poslanec minulého obdobia by 
som chcela pokračovať v 
p r o j e k t o c h , k t o rým i s ú : 
dobudovanie kanalizácie v 
ostatných čast iach obce, 
rekonštrukcia ciest v obci, 
podávanie žiadostí o dotácie z 
rôznych fondov alebo iných 
zdrojov financovania, podpora 
a rozvoj rôznych športových 
aktivít  a kultúrnych podujatí v 
obci, zveľaďovanie  majetku 
obce, podpora dobrých vzťahov 
s lokálnymi nadnárodnými 
spoločnosťami, ktoré poskytujú 
občanom Sološnice ako prácu 
tak aj finančné prostriedky obci 
používané zveľaďovanie obce. 
Zároveň však treba chrániť 
naše životné prostredie, na 
ktoré má ich fungovanie veľký 

vplyv, nakoľko tu my a naše 
d e t i ž i j e m e . Ď a l š o u a 
podstatnou vecou je preto 
kvalitné fungovanie materskej 
a základnej školy, kde trávia 
značnú časť dňa naši najmenší. 
Základnú školu treba podporiť 
v dokončení strechy, zateplení 
a úprave areálu školy. Naša 
dospievajúca mládež sa na nás 
obracia s nádejou, že budú 
môcť ostať žiť v dedine, založiť 
si rodinu, a to nebude možné 
bez riadnej úpravy územného 
plánu a vytvorenia nových 
lokalít vhodných na výstavbu 
rodinných domov. Výzvou je aj 
moja idea vytvorenia denného 
stacionára pre dôchodcov. O 
váš hlas sa chcem  znovu 
uchádzať  z dôvodu, že ako 
poslankyňa chcem aj naďalej 
zastupovať Vás, obyvateľov 
obce Sološnica, pomáhať riešiť 
Vaše požiadavky a problémy, 
ktoré život v obci prináša a 
zároveň dbať na prosperitu 
o b c e . Z á l e ž í m i n a Vá s  
občanoch, tak starších ako aj 
najmenších.  
Ďakujem. 

JUDr. Magdaléna Vláčilíková
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DRVENIE MÁ U NÁS 
ZELENÚ 

Ako sme vás informovali v 
p r e d c h á d z a j ú c o m v y d a n í 
Sološnického spravodaja , z 
g r a n t o v é h o p r o g r a m u P r e 
budúcnosť z Nadácie Slovenskej 
sporiteľne sme získali podporu na 
projekt Drvenie má u nás zelenú v 
sume 13 980 €.  Jeho cieľom je 
zvýšenie environmentálneho 
povedomia občanov a praktické 
zavedenie zelených inovácií 
c i r k u l á r n e j e k o n o m i k y 
p r o s t r e d n í c t v o m s l u ž b y 
štiepkovania záhradného odpadu 
obstaraním nového štiepkovača za 
traktor. Po ukončení verejného 
obstarávania na štiepkovač nás 
d o d á v a t e ľ u p o v e d o m i l o 
predbežnej dĺžke dodania 44 
týždňov 😊 . Veľmi nás potešilo, že 
sa doba dodania výrazne skrátila a 
d o k o n c a s e p t e m b r a b u d e 
š t i e p k o v ač d o d a ný . S l užb a 
štiepkovania by sa realizovala v 
p r í p a d e v e ľ k é h o m n ož s t v a 
konárov a veľkých záhrad priamo 
v d o m á c n o s t i a c h . Ď a l š o u 
a leternat ívou bude určenie 

konktrétneho dňa, hodiny a miesta 
verejnosti dostupného verejnosti, 
kde sa štiepkovanie uskutoční a 
majitelia konárov si domov odvezú 
vlastnú štiepku. Až prax ukáže, 
akým spôsobom je najvhodnejšie  
štiepkovač používať. 

Štiepka je 100 % prírodná, 100 % 
kompostovateľná a má neutrálne 
pH.  

Štiepka je vhodná na nastielanie 
(mulčovanie) pôdy, ktoré má 
nasledujúce výhody:  

- chráni pôdu aj pestované 
rastliny pred výkyvmi počasia 
(silné dažde, výkyvy teploty, silné 
slnko), 

- udržuje vlhkosť a kyprosť pôdy, 

- p o t l á č a r a s t 
buriny, 

- r o z k l a d o m 
n á s t i e l k y s a 
zvyšuje obsah živín 
a organickej hmoty 
v pôde, 

- znižuje prácnosť 
p r i p e s t o v a n í 
p l o d í n ( m e n e j 
polievania, netreba 
k y p r i ť a 
p r e v z d u š ň o v a ť 
pôdu), 

- umožňuje pohybovať sa okolo 
záhonov aj v čase dlhotrvajúcich 
dažďov. 

Ďalšou možnos ťou v yuž i t ia 
štiepky je použiť ju ako suchú 
zložku do kompostu. Kompostéry 
obec odovzdávala do každej 
domácnosti. 

Nezabudnime, že likvidáciou 
biologicky rozložiteľného odpadu 
št iepkovaním predchádzame 
vzniku odpadu a tým znižujeme 
c e l k o v é m n o ž s t v o 
vyprodukovaného odpadu v našej 
obci.  

Slovenský  pohár v mas-wrestlingu 

Sološnica sa 16. júla 2022 stala dejiskom 1. kola 
slovenského pohára v mas-wrestlingu, ktoré bolo 
spojené so strongman exhibíciou. Zo začiatku hrozilo, 
že súťaž zrušíme kvôli slabému záujmu "tradičných" 
súťažiacich. Našťastie zafungovalo osobné pozývanie a 
nakoniec sa štartovná listina celkom naplnila. Mali 

sme tu viacero súťažiacich svetových kvalít. Ako 
napríklad Peťo Puha, Attila Kitanovič, Oliver Kurek.... 
rozhodkyňu Janku Vaškovú (svetovú šampiónku a 
najsilnejšiu na Slovensku). Ešte pred začatím súťaže 
Patrik Zelezka, posunul slovenský rekord v dvihu 
jednoručky nad hlavu na 120 kg a pokúsil sa prekonať 
aj svetový rekord, čo sa mu nepodarilo. Potom prišla 
na rad súťaž v mas-wrestlingu, ktorá prebiehala 
hladko, bez komplikácií. Veľa nováčikov predviedlo 
skvelé výkony, získali medailu a cenné body do 
slovenského pohára. Napríklad Radovan Herz získal 
zlato vo váhovej kategórií do 80 kg. Po súťaži sme 
pokračovali exhibíciou, ktorú odštartovala Jana 
Vašková, ďalej pokračovali Patrik Zelezka, Benjamín 
Machala a Lukáš Trávnik... nosili, dvíhali, hádzali ľudí 
a veľa iného...  

Všetkým súťažiacim a divákom ďakujeme za účasť! A 
ešte raz by sme sa chceli poďakovať za podporu a 
pomoc všetkým sponzorom súťaže.  

Martin Lovíšek 
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Leto v Dúškove  

Dúškovo aj toto leto privítalo deti, ktoré 
neskrývali radosť, nadšenie a tešili sa na nové 
zážitky. Ani jednému oku neuniklo, že sme naše 
priestory trochu vynovili, prevzdušnili a Materina 
dúška dostala nový šat. Tento rok sa v troch 
turnusoch vystriedalo viac ako 75 detí a čakal ich 
bohatý program plný hier, pohybových aktivít, 
tvorivých činností a zábavy. Prenikli sme do 
života Indiánov, pirátov, prespali sme v stane, 
kúpali sa, navštívili farmu a zažili sme veľa iných 
dobrodružstiev, na ktoré budeme ešte dlho 
spomínať. Veď určite viete, že dobrý letný tábor je 
viac než len zábavným miestom pre deti. Je to 
miesto, kde sa deti učia samostatnosti, spolupráci, 
rozvíjajú svoje zručnosti, vznikajú nové 
priateľstvá a naopak, utužujú sa tie staré. Veríme, 
že aj ďalšie roky sa ponesú v takomto duchu a my 
sa veľmi tešíme, že môžeme byť ich súčasťou.  

Tak o rok, milí táborníci!

Denný tábor s VIDESom 

Od 11.7. do 15.7. 2022 sa na fare konal denný tábor pod záštitou misijnej organizácie VIDES. Témou tábora bol 
tento rok život don Bosca. Každé ráno sme si s deťmi prečítali list, ktorý nám prišiel do táborovej pošty. Z listu sme 
sa dozvedeli myšlienku dňa a postupne nám don Bosco písal príbehy zo svojho života. Deti boli rozdelené do tímov 
a vymysleli si svoju vlajku a pokrik. Ich tímové mená boli: Rosso, Azzurro, Giallo a Verde, čo sú farby po taliansky, 
pretože don Bosco pochádzal z Talianska. 

Jednotlivé dni sa niesli v duchu rodiny, férovosti, putovania, veselosti a snov. Každému sa páči niečo iné a aj deti 
majú rôzne záľuby, preto sme sa snažili mať rôznorodý program. Mali športový deň, túru, hľadanie pokladu po 
Sološnici aj zdolávanie výziev. Svoju šikovnosť a kreativitu opäť ukázali pri výrobe drevených lietadiel, krížikov zo 
štipcov, papierových zvieratiek, rôznych náramkov, ďalekohľadov a nádherných výrobkov z modelovacej hmoty. 
Pripravili sme množstvo aktivít a hier, no ako vždy mal najväčší úspech vodný deň. Na konci vodného dňa bola veľká 
oblievačka detí aj animátorov. Radosť nemala konca kraja. 

Touto cestou sa chceme poďakovať za ústretovosť, porozumenie a akúkoľvek inú pomoc pani starostke, pánovi 
farárovi, rodičom a  samozrejme deťom. Ďakujeme a  tešíme sa na budúci rok. Dúfame, že sa nám opäť podarí 
pripraviť rovnako úspešný tábor.                                                                                                

   Michal   Kuklovský, sestra Marta a animátori 



-   -12

Vydáva Obec Sološnica | sídlo Sološnica 527, IČO 0031026, kontakt: obec@solosnica.sk  
EV 5966/21, ISNN 2729-823X  | vychádza 3 x ročne 

 Nepodpísané príspevky: Veronika Kovárová, Anna Čermáková, spolupráca: Miriam Pokorná. 
Neprešlo jazykovou úpravou.  Redakcia nezodpovedá za obsah a úpravu  príspevkov kandidátov.   Realizácia: funprint.eu

Letné teplotné rekordy vysušili potok 

Pohľad do technickej   učebne  v ZŠ

P r í r o d o v e d n á u če bňa b u d e s l ú ž i ť d e ťo m n a 
experimentovanie, bádanie a pozorovanie zákonitostí 
rastlinnej a živočíšnej ríše. Projekt "Bližšie k prírode"  bol 
podporený z  Bratislavskej regionálnej dotačnej schémy vo 
výzve na ochranu životného prostredia pre rok 2022.  

Septembrové stretnutie Pri obrázku

http://funprint.eu

